
Årsmøtet	i	Farsund	Byforening	27/2-17	

Gunhild	starter	møtet	med	å	lese	opp	diktet	«Velkommen	til	Farsund!»	skrevet	av	Thales	Johnsen	i	
1934.	

Utdeling	av	Bygningsvernprisen:	

Ingeborg	Andrup	takket	for	prisen	til	Farøyveien	13.	Hun	takket	Hansen	Bygg	v/	Leif	Gabrielsen,	Gaia	
arkitekter	og	Malerbua	for	hjelp	til	restaureringen.		

Honnør	til	alle	huseierene	i	Farøyveien	som	har	vært	så	flinke	å	ta	godt	vare	på	husene	sine	gjennom	
alle	år.	De	får	utdelt	CD	med	Farsundssanger	og	et	takkekort	med	bilde	av	Farsund.	

	

Valg	av	møteleder;	Gunhild:	Godkjent	

og	referent;	Andrea:	Godkjent	

Godkjenning	av	innkalling:	Godkjent	

og	saksliste:	Godkjent	

Godkjenning	av	årsrapport	for	2016:	Godkjent.	

Godkjenning	av	regnskap	for	2016:	Godkjent	

Godkjenning	av	budsjettforslag	for	2017:	Godkjent	med	endringer.	Innsigelser:	Noen	av	
medlemmene	foreslår	å	prøve	å	få	mer	sponset,	f.eks	planter.	Det	foreslås	også	å	øke	kontingent-
inntektene	og	senke	renteinntektene.	Man	må	budsjettere	slik	at	man	i	alle	fall	går	i	null.	Det	foreslås	
å	ringe	alle	medlemmene	som	ikke	har	betalt	og	spørre	om	de	fortsatt	vil	være	medlemmer.	Hvis	ikke	
strykes	de	fra	listen.	

Godkjenning	av	kontingent	for	2017:	Godkjent,	ingen	økning.	

Innmeldte	saker	til	årsmøtet:	Ingen	

Valg	av	nytt	styre:	

Gunhild	Pedersen	–	leder	
Andrea	B.	Pettersen	–	styremedlem	
Lisa	Brøvig		-	styremedlem	
Jan	Gunnar	Skjeldsøy	–	styremedlem	
Tore	Torson	Galdal	–	styremedlem	
Finn	Roy	Høyland	–	vara	
Christine	Aunevik	-	vara	

Årsmøtet	hevet.	

Hilde	Synnes	Drønen	om	parkeringssituasjonen	i	Farsund	sentrum:	

Beboerne	i	Farsund	sentrum	har	ønske	om	beboerparkering	og	flere	korttidsparkeringsplasser.	Det	
har	kommet	ønske	om	å	åpne	opp	hele/deler	av	torvet	for	parkering	på	vinterhalvåret.	Det	har	blitt	
mer	utfordrende	å	drive	forretning	i	sentrum.	Handelsstanden	mener	det	er	nødvendig	med	flere	
tilgjengelige	parkeringsplasser.	Det	vil	også	bli	et	større	problem	når	Eilert	Sundt	VGS	bygges	ut.	
Kommunen	har	ingen	konkrete	planer	for	å	øke	antall	parkeringsplasser.		



Innspill:	

Torvet	burde	åpnes	opp	for	parkering	på	vinterhalvåret.	

Det	må	planlegges	ekstra	parkeringsplasser	til	VGS-elevene	før	det	begynner	å	bygges	ut,	f.eks	ved	å	
bygge	et	parkeringshus	under	Theis	Lundegaards	gate.	

	

Hilde	Synnes	Drønen	snakker	også	om	at	Farsund	kommune	har	som	plan	å	sette	opp	belysning	i	
trappegatene	rundt	omkring	i	byen.	Lampene	som	skal	settes	opp	er	Louis	Poulsen	«Toldbod».		

Det	er	også	planer	om	videre	opprustning	av	diverse	gater	i	byen.	Dette	er	det	ikke	penger	til	før	i	
2018.	

	



Årsmelding	for	2016	

	

Styret	har	i	år	bestått	av	

Gunhild	Pedersen	–	leder	

Andrea	B.	Pettersen	–	referent	1	

Tore	Galdal	–	referent	2	og	Vestersia	korrespondent!	

Lisa	Brøvig	–	kasserer	

Christine	Bjørndal	–	styremedlem	

Jan	Gunnar	Skjeldsøy	–	styremedlem	

Reidar	Rotevatn	–	styremedlem	

(Ingvild	Koksvik	–	nettansvarlig)	

	

Antall	medlemmer:	140	

Antall	styremøter:	7	

	

Det	har	heller	ikke	dette	året	vært	et	aktivt	år.	Derfor	nevnes	både	små	og	
store	aktiviteter	i	årsmeldingen!	

I	2016	har	vi:	

1. Jobbet	for	å	ferdigstille	Eplehagen	
- Benker,	roser	(Astrid	Lindgren),	klipping	av	plen,	maling	av	gjerde.	

Enda	gjenstår	2	strøk	maling,	plante	noen	få	roser,	fylle	på	mer	jord	
rundt	epletrærne	samt	supplere	med	en	benk	til.	

- Vi	har	vært	i	kontakt	med	voksenpsykiatrien	avd	rus	og	psykisk	helse	
som	hadde	ønske	om	oppdrag.	De	tar	gjerne	på	seg	oppdraget	med	
å	klippe	plenen	samt	fjerne	søppel	i	
perioden	påske	til	august/september	for	en	godtgjørelse	på	3000	kr!	

	
2. Vestersiden	

- Deltatt	på	møte	før	oppstart	av	arbeidet	med	ny	vei	



- Innspill	til	friområde	ved	båthavn	angående	gjerde,	platting,	
vedlikehold	osv.	

- Vært	i	kontakt	(fått	henvendelse)	med	naboer,	kommunen,	ordfører	
og	fylkeskonservator	angående	oppsett	av	mur.	Muren	var	planlagt	
tilbakeført	med	originale	stein.	Vestersiden	er	verneverdig	og	det	er	
svært	viktig	at	vi	følger	det	som	skjer	der	nå.	

	
3. Byparken	

- Innspill	til	teknisk	drift	–	mer	intime	rom	i	parken	

	

4. Kontakt	med	politiker	Hilde	Larsen	angående	planlagt	grøntområde	på	
Nordkapp	som	ble	skrinlagt.	Planene	for	dette	området	var	helt	
annerledes	enn	det	ser	ut	i	dag!	
	

5. Møte	med	leder	av	Teknisk	drift	–	Sten	Otto	Tjørve	angående	Briseid	
bygget.	Vi	har	et	ønske	om	å	ta	vare	på	betonggjerdet	fra	det	gamle	
hotellet	og	sette	det	opp	igjen	et	annet	sted	i	byen.	
	

6. Andrea	og	Gunhild	presenterte	Byforeningen	på	møte	i	Rotary.	
	

7. Henvendelse	fra	beboere	i	sentrum	angående	parkering	foran	
eiendom/husene	sine.	Vi	ble	spurt	om	å	fremme	denne	saken	for	
kommunen.	Vi	valgte	å	ikke	gjøre	det	på	det	tidspunktet,	men	har	
seinere	vært	representert	på	et	nylig	møte	om	parkeringsutfordringene	
i	byen.	Referat	fra	dette	møtet	ligger	på	Byforeningens	nettsider	eller	
FB	side.	
	

8. Besøk	av	Tore	Haus	på	et	styremøte	der	han	la	frem	tanker	om	
Brogaten	26	(Vaages	hus).	Vest	–	Agder	museet	som	har	driftsansvar	
ønsker	en	opp	pussing	av	fasaden	på	dette	huset.	Kommunen	ønsker	at	
det	skal	skje	innen	mai.	
	

9. Henvendelse	med	påfølgende	uttalelse	fra	beboer	i	byen	angående	
bygging	av	garasje.	
	

10. Levert	innsigelse	til	planer	om	utbygging	på	Farøy	
	



11. Vi	har	fått	invitasjon	fra	kommunen	til	kveldsseminar:	Samspill	og	
samarbeid	mellom	frivillige	lag	og	foreninger,	og	kommunen.	
	

12. Vi	er	blitt	spurt	om	å	holde	innlegg	på	et	styre/gruppemøte	i	
arbeiderpartiet.	Det	har	vi	sagt	ja	til.	
	

13. Vi	har	fått…….nye	innmeldinger	
	

14. Faceboksiden	er	ofte	besøkt	og	innlegg	får	stor	interesse.	
Face	boksiden	er	også	blitt	mer	«levende»	og	i	den	siste	tiden	har	det	
vært	lagt	ut	innlegg	om	søppel,	Farøy,	en	byrunde	i	bilder,	liv	på	torvet	
osv	
………………………………………………………………………………………..	
	
I	2017	har	vi	ikke	fått	til	som	planlagt:	
	

1. Medlemsmøte	
2. Løkplanting	
3. Fokus	på	søppel	
4. Innspill	til	kommunen	om	benker	på	broa	til	Gåseholmen	
5. Intervju	med	Lister	24	der	vi	får	tydeliggjort	hvem	vi	er	og	hva	vi	står	

for.	Vi	har	fått	tilbakemeldinger	på	at	vi	burde	gjøre	det.	
6. Epletrelys	i	Eplehagen	til	jul	

	
Leder	er,	som	informert	på	forrige	årsmøte/årsmelding,	fremdeles	
student	og	noe	arbeid	må	av	den	grunn	bli	prioritert	bort.	Det	er	under	
forutsetning	av	at	det	kan	fortsette	å	være	slik	så	lenge	studier	pågår,	
at	jeg	nå	stiller	til	valg	for	et	nytt	år	som	leder.	
	
Med	vennlig	hilsen	Gunhild	Pedersen	

	
	
	
	
	
	
	
	
	





Forslag	til	budsjett	Farsund	Byforening	2016	

Utgifter	 	 	

Gitte	gaver	 	 1000	

Kontorrekvisita	 	 400/5000	

Porto	 	 1500	

Annonser	 	 2000	

Bankgebyrer	 	 600	

Beplantning	i	byen	 	 5000	

Eplehage	 	 5000	

	

Dugnad	 	 1000	

Møteutgifter	 	 2000	

Nettside	 	 2000	

Medlemsmøter	 	 5000	

	 	 	

Sum	utgifter	 	 29	129	

	

Inntekter	 	 Kr	
Kontingenter	 	 20.000	

Kulturmidler	 	 5000	

Salg	hefter	og	cd	er	 	 2000	

Norsk	tipping,	grasrot	midler	 	 1500	

Renter	sparebanken	sør	 	 500	

	 	 	

Sum	inntekter	 	 35500/29000	


